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Besvarelse af spørgsmål 24 alm. del stillet af udvalget den 30. novem-

ber 2020. 

 
Spørgsmål:  
Vil ministeren kommentere henvendelse af 30/10-20 fra Sammenslutnin-
gen af Danske Småøer, Småøernes Færgeselskaber og Færgesekretariatet 
om erfaringerne med færgeordningerne i sommerpakken, jf. ULØ alm. 
del - bilag 13? 

 
Svar: 
Jeg glæder mig over undersøgelsens resultater, der viser, at Sommerpak-
kens tiltag for de danske øer generelt har haft en positiv effekt. 
 
93 procent af de ø-gæster, der har besvaret spørgsmålene, angiver, at de-
res ophold har været meget tilfredsstillende eller tilfredsstillende. Ét af 
formålene med Sommerpakken var at give gode oplevelser til danskerne, 
og det må siges at være tilfældet for ø-gæsterne.  
 
81 procent af de adspurgte virksomhedsejere forventer enten at komme 
stærkere ud af 2020 eller at komme ud på samme niveau som 2019. Så 
flotte omsætningstal havde de færreste virksomhedsejere på øerne nok 
forventet, da corona-krisen fik sit tag i Danmark i foråret.  
 
Henvendelsen fra Sammenslutningen af Danske Småøer, Småøernes 
Færgeselskaber og Færgesekretariatet bekræfter mig i, at sommeren 2020 
har været med til at sætte fokus på de oplevelsesmuligheder, der er på de 
danske øer, og derfor håber jeg også, at de danske øer fremover vil være 
velbesøgte. 
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